
Zápis
z 30. řádného zasedání Akademického senátu

FSI VUT dne 23. 5. 2024

Místo konání: zasedací místnost děkana FSI
Čas konání: 14:00 – 15:15
Přítomní: dle hlasovací listiny
Omluveni:
Neomluveni:
Hosté: proděkani prof. Křupka, Mgr. Hoderová, doc. Katolický

a doc. Kalousek, tajemník Ing. Tesař
Zasedání řídil: doc. Návrat

Program:

1. Volba skrutátorů
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 29. řádného zasedání,

plnění usnesení
3. Informace vedení fakulty, informace z grémií
4. Schválení Rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2024
5. Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI VUT za rok 2023
6. Schválení Dodatku č. 4 k Organizačnímu řádu FSI VUT a konečné

projednání Dodatku č. 3 SMĚRNICE DĚKANA č. 2/2019 – Statut NETME
Centre

7. Různé

Zasedání zahájil a řídil předseda AS FSI doc. Návrat.

Doc. Návrat přivítal proděkany a tajemníka fakulty.

ad 1) Volba skrutátorů

Návrh: Ing. Ramík.
Usnesení: AS FSI schvaluje skrutátora Ing. Ramíka.
Hlasování č. 1: pro: 22 proti: 0 zdržel se: 1

ad 2) Schválení programu zasedání, kontrola zápisu z 29. řádného
zasedání, plnění usnesení

Usnesení: AS FSI schvaluje program 29. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 2: pro: 23 proti: 0 zdržel se: 0

V první verzi zveřejněného zápisu byly na základě připomínek LK provedeny úpravy
týkající se Dodatku č. 4 Organizačního řádu (bod 12).
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Usnesení: AS FSI schvaluje opravený zápis z 29. řádného zasedání AS FSI.
Hlasování č. 3: pro: 23 proti: 0 zdržel se: 0

Plnění usnesení:
Z minulého zasedání neplynuly žádné úkoly.

ad 3) Informace vedení fakulty, informace z grémií

Prof. Křupka:
- Proběhlo výjezdní zasedání kolegia rektora, na kterém byla představena analýza

vzdělávání v celosvětovém kontextu, dále byl představen návrh pedagogických
kurzů pro akademické pracovníky, účastníci zasedání byli seznámeni se
záměrem zřídit průmyslovou radu VUT.

- V měsíci květnu probíhá akce “Na vlastní pohon”.
Tajemník:
- V příštím týdnu bude zahájena rekonstrukce budovy B1.
- Probíhá rekonstrukce laboratoří mikroskopie.
- Budou zahájeny přípravné práce na rekonstrukci budovy A5.

Prof. Štětina:
- AS VUT: Byla schválena změna Statutu VUT a rozpočty součástí. Prorektor

Doupovec informoval o směrnici o průmyslových doktorátech, prorektorka
Šimberová informovala o akcích v rámci aliance EULiST.

RNDr. Popela:
- AS VUT: Usnesení byla zaslána senátorům před zasedáním mailem.
- RVŠ: Informace ohledně metodiky VŠ2025+ a Sněmu RVŠ byly také zaslány

mailem, RNDr. Popela na zasedání podal doplňující informace.
- Novela VŠ zákona: senátoři byli seznámeni s pozměňovacími návrhy.

Na poznámku prof. Spousty ohledně usnesení EK AS VUT týkající se půjčky
CEITECu RNDr. Popela upřesnil, že se jedná o půjčku na provozní výdaje, nikoliv
půjčku investiční, lze předpokládat, že touto otázkou se bude zabývat nově zvolený
senát VUT.

ad 4) Schválení Rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2024

Pan tajemník poděkoval FK za projednání předloženého dokumentu. Rozpočet je
výrazně schodkový, fakulta má ale dostatek prostředků k jeho pokrytí.
Prof. Štětina informoval o jednáních FK a upozornil, že schodek je způsoben
převážně jednorázovými náklady, nikoliv mandatorními výdaji. Všech 19 členů komise
se vyjádřilo pro schválení rozpočtu.

Usnesení: AS FSI schvaluje Rozdělení dotace finančních prostředků na Fakultě
strojního inženýrství VUT v Brně pro rok 2024 ve znění ze dne 16. 5. 2024.
Hlasování č. 4: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0

ad 5) Schválení Výroční zprávy o činnosti FSI VUT za rok 2023

K dokumentu proběhlo jednání dne 2. 5. 2024, vznesené podněty byly projednány, na
základě připomínek došlo k několika úpravám.
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Usnesení: AS FSI schvaluje Výroční zprávu o činnosti FSI VUT za rok 2023 ve znění
ze dne 16. 5. 2024.
Hlasování č. 5: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0

ad 6) Schválení Dodatku č. 4 k Organizačnímu řádu FSI VUT a konečné
projednání Dodatku č. 3 SMĚRNICE DĚKANA č. 2/2019 – Statut NETME
Centre

Změny v Organizačním řádu fakulty byly vyvolány přesunem činností v rámci
děkanátu a dílčími změnami na ÚMTMB a ÚAI. Na základě doporučení LK došlo v
předloženém dokumentu k drobným úpravám. Změny na ÚAI se dotkly i struktury
NETME Centre.
LK projednala oba dokumenty na zasedání 20. 5. 2024 a doporučuje Dodatek č. 4 ke
schválení. V případě Dodatku č. 3 Směrnice děkana 2/2019 doporučuje komise zvážit
sjednocení formy dokumentu.

Usnesení: AS FSI schvaluje Dodatek č. 4 k Organizačnímu řádu FSI VUT ve znění ze
dne 22. 5. 2024.
Hlasování č. 6: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0

Usnesení: AS FSI projednal Dodatek č. 3 Směrnice děkana č. 2/2019 Statut NETME
Centre a nemá připomínky.
Hlasování č. 7: pro: 24 proti: 0 zdržel se: 0

ad 7) Různé

Doc. Návrat poděkoval senátorům a tajemnici senátu za jejich činnost a vedení fakulty
za spolupráci.
Prof. Křupka předal poděkování pana děkana senátorům za jejich práci a za
korektnost jednání a členům jednotlivých komisí za spolupráci při přípravě dokumentů.
RNDr. Popela seznámil senátory s návrhy ministra Beka na rozpočet VŠ pro další rok.
Doc. Záděra pozval senátory na historickou tavbu, kterou organizuje ÚST.
Doc. Roupec, který končí své působení v akademické sféře, poděkoval senátorům za
dlouholetou spolupráci.

Poté bylo zasedání ukončeno.

Verifikoval:
předseda AS FSI předsedkyně SK AS FSI
doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D. Ing. Petra Kalenská

zapsala: Brigita Rohovská
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